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حســـنروحانیدرآخرینجلسهستادملیمبارزهباویروسکرونااعلامکرد

اماکنورزشـــیمیتوانندطیچندروزآیندهبازگشـــاییشـــوند.پسازاین

صحبتهاوحرفوحدیثهاییمبنیبرشروعمجددبازیهایلیگبرترحالا

میانباشگاههایحاضردعوابالاگرفتهاست.تقریبااکثرباشگاههاتمایلی

بهادامهلیگبرترندارندیامنفعلهســـتنداماپرسپولیسوچندتیمدیگر

ترجیحمیدهندلیگبرترادامهپیداکردهتاوضعیتقهرمانیمشخصشود.

دراینمیانمســـئولانبرخیباشگاههانیزنظراتکارشناسیخودرادرباره

میزانمخرببودناینویروسبرایریههایفوتبالیســـتهامطرحکردهاند.

برخیمیگویندابتلابهکرونابراییکفوتبالیستپایانراهاستوترمیمریهها

دوسالزمانمیبرد.رئیسایفمارکامااعتقادداردفعلانمیتواناظهارنظر

دقیقدربارهمیزانآسیبورزشکارانمطرحکرد.گفتوگوی»فرهیختگان«با

زهرههراتیانرادرادامهمیخوانید.

بهعنوانرئیسایفمارکنظرشمادربارهتصمیمرئیسجمهوردرستادملی

مبارزهباکروناچیست؟بازگشاییورزشگاههامیتواندتصمیمدرستیباشد؟

من می توانم در حیطه تخصصی و با توجه به ابعاد پزشـــکی دراین باره نظر بدهم اما 

زمانی که رئیس جمهور از چنین تصمیمی صحبت می کند، عضو ستادی هستند که 

نمایندگان سیاسی، اقتصادی، اجتماعی و... در آن حضور دارند، بنابراین تصمیمات 

آنها در ابعاد مختلفی اتخاذ می شود. به هر حال ما با شرایطی مواجه هستیم که ویروس 

چندماه است جهان را درگیر کرده و هنوز درباره عوارض درازمدت آن چیزی نمی دانیم. 

نه درمانی وجود دارد و نه واکسنی اما واقعیت این است شاید این وضعیت یک سال به 

طول بینجامد و دنیا را یک سال در قرنطینه قرار دهد. این اتفاق تبعات بسیار سنگینی از 

هر جهت بر کشورها می گذارد. قطعا متخصصان رویکردهایی برای مقابله با این ویروس 

در ورزشگاه ها درنظر گرفته اند کمااینکه پروتکلی در این خصوص درحال تدوین است.

دربارهزمانیکهبرایبازگشاییتعیینشدهچطور؟باآنموافقهستید؟

همان طور که گفتم رفتار ویروس تا به امروز یک روند نبوده و امکان دارد وضعیت خیلی 

بدتر یا بهتر شود. شاید دوباره مجبور شوند قرنطینه اجباری درنظر بگیرند؛ مقصودم 

این است باید برای هر تصمیم ناگهانی آماده باشیم.

امادربارهآغازبازیهایلیگبرتر؛دراینبارهچنددســـتگیوجوددارد.فکر

میکنیدآغازتمریناتوبازیهاازاواخراردیبهشـــتیااوایلخردادتصمیم

عاقلانهایباشد؟

در ایفمارک دستورالعملی را تدوین خواهیم کرد که این موضوع نیاز به اعلام دقیق 

زمان آغاز مســـابقات دارد. اصلا شرایط به گونه ای نیست که برای یک یا دوماه آینده 

بتوان برنامه ریزی کرد. شاید اواخر ماه جاری یا اوایل خردادماه تازه بتوانیم دراین باره 

تصمیم گیری کنیم. با وجود این اگر لیگ شـــروع شود با توجه به عوارض درازمدت 

بیماری روی قلب، کبد، کلیه، مغز و سایر اندام های حیاتی بدن قطعا تمهیداتی را 

برای تست گیری مجدد از بازیکنان می اندیشیم. ضمن اینکه دستورالعمل هایی را برای 

پیشگیری از ابتلا در زمین تمرین و مسابقه به آنها ابلاغ خواهیم کرد.

برخیبراینباورندکهباتوجهبهتخریب۴۰درصدیریه،یکفوتبالیســـت

دوســـالزماننیازداردتاریههایشبهحالتطبیعیبازگرددوازاینروعملا

بایدبازنشستهشود.چقدراینصحبتهاعلمیاست؟

درحـــال حاضر به هیچ عنوان نمی توانیم دراین باره اظهار نظر کنیم. تنها چیزی که 

کاملا درباره آن آگاهی داریم این است که اسکن ریه های شخص مبتلا تا دوماه بعد 

نیز التهاباتی دارد اما توجه کنید به صورت قطعی نمی توانیم بگوییم تصاویر مربوط به 

فیبروز ریه است. »فیبروز« یعنی قسمتی از بافت ریه از بین رفته باشد و هنوز مقاله ای 

دراین باره موجود نیست. باید یک سال از این بیماری بگذرد، وضعیت مبتلایان بررسی 

شود و نتایج آن تا یکی، دو سال آینده دراختیار ما قرار گیرد. هیچ تشخیص قطعی 

درباره میزان تخریب ریه وجود ندارد و تا امروز مقالات قوی ای نیست و نمی توان درباره 

عوارض درازمدت و حتی کوتاه مدت بیماری نظر کارشناسی داد. تنها چیزی که کاملا 

مشخص است نقش سیستم ایمنی افراد در ابتلا و رفتار بیماری با آنهاست. ورزشکاران 

باید برنامه های غذایی خوبی داشته باشند و به تقویت سیستم ایمنی بدن خود توجه 

کنند. منتظریم طبیعت راه حلی را مقابل بشریت قرار دهد.

هراتیاندرگفتوگوبا»فرهیختگان«:احتمالادوبارهازفوتبالیستهاتستمیگیریم

فعلا نمی توان درباره میزان آسیب کرونا به ورزشکاران اظهارنظر کرد

مهتاب لطفیان
روزنامه نگار

نهم آبان 1398 بود که سایت رسمی باشگاه پرسپولیس، شرکت آتیه داده پرداز 

را به عنوان حامی مالی این تیم معرفی کرد. براساس آن چه در سایت رسمی 

ذکر شده بود، سهام این شرکت در بورس عرضه می شد و سابقه 17 ساله در 

زمینه های ورزشی و فناوری اطلاعات داشت. همچنین یک مجموعه تنیس 

نیز در نزدیکی فرودگاه امام خمینی )ره( ازجمله دارایی های این شرکت به شمار 

می رفت. محمدمهدی نبی و محمدحســـن انصاری فـــرد به عنوان نماینده 

باشگاه پرسپولیس قول همکاری های متعدد از سوی این کارگزار را دادند، اما 

دقیقا 174 روز بعد نه خبری از انصاری فرد بود و نه نبی و مدیریت به مهدی 

رسول پناه رسید. سایت باشگاه اما کماکان هواداران را شگفت زده می کرد و 

در خبری ناگهانی اعلام کرد قرارداد با کارگزار لغو شـــده است. قراردادی که 

از آن به عنوان »ترکمانچای« نام برده می شـــد. در این مدت اخبار جالب تری 

از کمک مالی کارگزار نیز به گوش می رسید، به عنوان مثال عنوان شد کارگزار 

مبلغی در حدود 15 میلیارد تومان به عنوان قرض الحسنه به پرسپولیس داده و 

خواستار پس گرفتن آن شده است. رسول پناه هم می گفت برای صلاح باشگاه، 

با کارگزار فسخ قرارداد شده است. همین اتفاقات، هواداران را بهت زده کرده 

بود و بازیکنان نیز به تدریج دســـت از حمایت معنوی کشیدند و اسپانسر در 

گوشه رینگ قرار گرفت. همزمان اخباری هم در رابطه با تلاش هاشمی برای 

عقد قرارداد دوباره پرســـپولیس با ریحان فیلم منتشر شد، اما اتفاقاتی افتاد 

که دوباره صحبت از ادامه همکاری احتمالی با آتیه به میان آمد و این مساله 

اختلاف رسول پناه و هاشمی را علنی کرد.

 صلاح باشگاه یا سرپرست؟

درحالی کـه همـه منتظر معرفی اسپانسـر جدیـد بودند، وزیر ورزش و جوانان 

جلسـه ای با کارگزار پرسـپولیس برگزار کرد و توافقات انجام شـد تا درنهایت 

ایـن اسپانسـر بـه کار خـود ادامـه دهد. حالا شـنیده ها حاکی از آن اسـت که 

خبرهـای خوبـی بـرای سرخ پوشـان در راه اسـت. براسـاس اطلاعاتـی کـه به 

»فرهیختگان« رسیده ظاهرا توافقات انجام شده و قرار است به زودی مبلغی 

در حـدود 110 میلیـارد تومـان بـه سرخ پوشـان تعلـق گیـرد تـا هزینه هـای 

ایـن تیـم در فصل جـاری و بدهی هـا تامیـن شـود. همچنیـن شـنیده ایم 

کارگـزار باشـگاه درنظـر دارد مدیـر روابـط عمومـی جدیـد باشـگاه را به زودی 

معرفـی کنـد و بـه ایـن ترتیـب مشـکلات این تیم بـا هیات مدیره تـا حد زیادی 

برطـرف خواهـد شـد. نکتـه جالـب امـا سـکوت رسـول پناه اسـت و مشـخص 

نیسـت سرپرسـت ایـن تیـم بـه چـه  دلیـل پیش تر فسـخ را »به صلاح« باشـگاه 

می دانسـت و حـالا ادامـه همـکاری را پذیرفته اسـت!

باشگاه اســـتقلال شنبه گذشته اولین جلســـه خود را با مدیرعاملی احمد 

ســـعادتمند برگزار کرد و این درحالی بـــود که کامران منزوی تنها غایب این 

جلســـه به شمار می رفت. البته تا به امروز دلیل مشخصی درخصوص غیبت 

منزوی مطرح نشده بود، اما همین که یک نفر از چهار عضو هیات مدیره باشگاه 

استقلال در این جلسه مهم و به نوعی تاثیرگذار شرکت نکرد، به نوعی قضیه 

را در هاله ای از ابهام فروبرده و این ســـوال را ایجاد کرد که چرا عضو قدیمی 

باشـــگاه استقلال که در برهه های مختلف پست های متعدد ازجمله حضور 

در هیات مدیره داشته، در این جلسه شرکت نکرده است.

 هیات مدیره علیه سعادتمند

چرایـی ایـن موضـوع مـا را واداشـت تـا در این خصـوص بـه کنـکاش بپردازیم 

کـه اتفاقـا ایـن جسـت وجو اخبـار عجیـب و جالبـی را نیـز به همـراه داشـت. 

طبـق اطلاعـات رسـیده بـه خبرنـگار »فرهیختـگان« سـه عضـو هیات مدیـره 

اسـتقلال یعنـی خلیـل زاده، نظـری و منـزوی چهارشـنبه هفتـه قبـل بعـد از 

برگـزاری جلسـه هیات مدیـره در یـک جلسـه جداگانـه دیگـر گـرد هـم جمع 

شـده و در ایـن جلسـه تصمیـم گرفتنـد به خاطـر ناکارآمـدی سـعادتمند در 

مـدت زمـان حضـورش در باشـگاه اسـتقلال او را برکنـار کننـد، ایـن درحالی 

اسـت کـه بلافاصلـه بعـد از جلسـه ظاهـرا منزوی در تماس بـا یکی از اعضای 

تاثیرگـذار وزارت ورزش ایـن وزارتخانـه را از تصمیـم اعضـای هیات مدیـره 

اسـتقلال آگاه و مطلـع کـرد.

 مخالفت وزیر

در ادامه این خبر به گوش وزیر ورزش رسید و او در تماس با خلیل زاده، رئیس 

هیات مدیره استقلال از او خواست تا این موضوع را متوقف کرده و در جلسه 

شـــنبه اعضای هیات مدیره از این اقدام پرهیز کنند که خلیل زاده در پاسخ 

به وزیر تاکید کرد به خاطر برخی اتفاقات رخ داده باید به تکلیف شـــان عمل 

کننـــد. این اما پایان کار نبود و همـــان فردی که منزوی با او تماس گرفت و 

ازطریق وی وزیر ورزش از این مهم آگاهی پیدا کرده بود، در تماس با کامران 

منزوی از او خواســـت در جلسه روز شـــنبه حاضر نشود تا تعداد اعضا برای 

تصمیم گیری به حدنصاب نرســـد و به این ترتیب قضیه برکناری زودهنگام 

سعادتمند نیز منتفی شود.

 غیبت منزوی به نفع سعادتمند

نکته جالب توجه اینکه منزوی که فکر نمی کرد تماس با وزارت ورزش به گوش 

خلیل زاده برســـد، برای آنکه به نوعـــی از وزارت ورزش هم فرمانبرداری کرده 

باشد، غیبتش در جلسه روز شنبه را عملی کرده و دلیل آن را این طور عنوان 

کرد که باید در مجلس فوت یکی از اقوام شرکت کند و عجیب اینکه این رفتار 

او را می توان با رفتار اخیرش در قبال قرارداد با اسپانسر جدید استقلال نیز 

مقایسه کرد که از یک طرف خودش این قرارداد را بسته و امضا کرد و از سوی 

دیگر در گفت وگو با رسانه ها اعلام کرد این قرارداد را قبول ندارد!
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معادله پیچیده انتخابی سرمربی تیم ملی والیبالخادم: کار مجری رادیو بد بود، نگذاشت حرفم را کامل کنمپایان زودهنگام لوشامپیونه عواقب بسیار بدی برای آمیان داشت

ونا علیه   کر
وج قدوس-کاکوتا ز

کار سخت آمیان برای حفظ قدوس و سایر بازیکنان گرانقیمت

 استقلال و پرسپولیس 
قابل واگذاری هستند اما نه به اشخاص

قانون واگذاری 2 باشگاه از طریق بورس را خودم به مجلس بردم

ولاسکو + مربی ایرانی 
به جای کولاکوویچ؟
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